

Magna Carta ry:n hallituksen kokous / Magna Carta's board meeting

Lyhty P 302 & Google Meets 25.09. klo. 15:00 / 3 PM

Paikalla / Present

Emmi-Noora Roos (puheenjohtaja)

Erin Käki (varapuheenjohtaja)

Heini Kämäräinen (sihteeri)

Venla Kallioniemi (rahastonhoitaja)

Emilia Poikonen

Essi Mattila

Anton Tiainen

Anna Joutjärvi

Pyry Koskelainen

Jonna Jormalainen

Anita Manner

Julia Loisa

Milja Naskali

Kalle Piispa (saapui kohdassa 6, ajassa 15:09)

Amalia Lieska (saapui kohdassa 6, ajassa 15:21)

Elli Säilä (saapui kohdassa 8, ajassa 15:53)

Thomas Clark (saapui kohdassa 8, ajassa 15:54)

1. Kokouksen avaaminen / Meeting called to order

Kokouksen puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 15:03.

2. Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen / Proof of quorum

Yhdistyksen sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun sen jäsenille on ilmoitettu kokouksesta ja paikalla on yli puolet hallituksen jäsenistä. Kokouskutsusta tulee käydä ilmi kokouksessa käsiteltävät asiat sekä aika ja paikka. Kokous on päätösvaltainen, kun se on sääntöjen mukaan kutsuttu koolle.

Kokouskutsu on lähetetty ja ollut yleisesti nähtävissä Magna Carta ry:n sähköpostilistalla 18.09.2023. Kokouksen alkaessa on paikalla kaksitoista (12) hallituksen jäsentä eli yli puolet hallituksen jäsenistä ja kokous on sääntöjen mukaisesti kutsuttu koolle. Kokous todetaan päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen ja pöytäkirjantarkastajien valinta/ Approval of agenda and choosing examiners for the minutes of the meeting

Esityslista hyväksytään muutoksitta.

Pöytäkirjan tarkastajiksi valitaan Julia Loisa ja Essi Mattila.

4. Uusien jäsenten hyväksyminen / Ratification of new members

33 uutta jäsentä. Heidät hyväksytään yksimielisesti.

5. Ilmoitusasioita / Announcements

Kulttuurivastaava ei käytettävissä tällä hetkellä.

6. Puheenjohtajan puheenvuoro / Chairperson's report

Tallinalaisten lyhytvaihtoon vko 43 liittyen: Ollaan saatu majapaikka 3/6 henkilölle, laitetaan tästä vielä jäsenistölle muistutusta, jotta lopuillekin saataisiin yösiä. Ollaan viikolle 43 suunniteltu speedfriending/lautapeli-ilta, Teerenpeli olisi varmaan helpoin tähän, myöskin sitsit suunnitteilla, ja otetaan pian yhteyttä mikäli kolmantena päivänä tallinnalaiset haluaisivat esitellä jotain omaa opiskelukulttuuriaan! Pieni stressi päällä tuosta majoituksesta, mutta muuten asiat sujuvat hyvin.

PJ-foorumi: Käytiin vpj:n kanssa pj-foorumissa, oli hyvää keskustelua mm. Ainejärjestöihin kohdistuvasta syrjinnästä (esim. Pörssiviha) ja keskusteltiin lähinnä koetusta syrjinnästä ja vähättelystä. Puhuttiin myös siitä, kuinka saada fuksit innostumaan hallitustoiminnasta, ja voitaisiin IG:n puolella toteuttaa my day, jossa hallituslaiset kertovat omista pesteistään ja siitä, mitä hallitustoiminta käytännössä on. Voittaisiin laittaa myös kysymysboxi, johon voi esittää kysymyksiä hallituslaisille. Tämän lisäksi myös vaihdossa olevat voisivat pitää Magnan IG-tilin stoyssä my dayn. Olisi hyvä, jos hallituslaiset kävisivät esim. tapahtumissa puhumassa fukseille, jotta hallituslaiset tulee tutummiksi ja voi samalla koittaa innostaa hakemaan hallitukseen! Muistetaan vähintään moikata tuttuja kasvoja kampuksella ja sen ulkopuolella :)

PBL: Oltiin vpj:n kanssa pelaamassa PBL turnauksessa, oli tosi hauskaa ja koitetaan innostaa jengiä osallistumaan arvontaan, jotta saataisiin sinne muitakin kuin hallituslaisia pelaamaan.

Kide.app-jäsenyys: Hienosti on porukka löytänyt tiensä kidejäsenyyteen, oli kyllä aikamoista säätöä, mutta iso kiitos Erinille ja Venlalle kun autoitte asian hoitamisessa! Loppujen lopuksi aika smoothisti meni se homma! Kide.app myös kyseli meiltä onko tapaamiselle tarvetta, eli onko jokin Kiden käytössä epäselvää. Pohdittiin myös merkkien myymistä Kiden kautta, josko ne olisivat siten helpommin saavutettavissa. Mahdollisesti voisi myös antaa Magnan omista merkeistä alennusta jäsenille.

Fukseille voitaisiin järjestää KopoSopo-kahvit, jossa kopo ja sopo kertovat toiminnastaan. Tarkoituksena olisi madaltaa kynnystä fukseille pesteihin liittyen, koska esimerkiksi politiikka-sana saattaa kuulostaa pelottavalta.

Itsellä ainakin ollut Teamsin kanssa taas paljon ongelmia, mutta koitetaan aktivoitua sen kanssa paremmin! Aina jos tulee jotain omaan sektoriin liittyvää asiaa, laittakaa Teamsiin. Jos on tärkeää, eikä reaktiota kuuluu, niin Whatsappin puolella voi vinkata tarkistamaan Teamsin.

Algo ry:n vujut ensikuun alussa, mitä ostamme lahjaksi? Olisi kiva antaa persoonallinen lahja, kun Algolta saimme oikein symppiksen lahjan <3 Myös SUD ry laittoi meille vujukutsun, Magnalta voitaisiin lähettää kaksi edustajaa, mikäli kiinnostusta löytyy.

Onko vielä kiinnostusta PJ-lunchille? Saa tulla uudelleenkin vaikka olis jo käynyt keväällä :3

Hallituksen virkkarit: Päätetään päivä, vähän ohjelmaa ja paikka! Tälle mietittiin 24. tai 25.11., ja alustavasti päädyttiin pe 24.11.

7. Rahastonhoitajan puheenvuoro / Treasurer's report

Rahaa 1072,73€ (tili + käteinen)

Kulukorvaukset:

Emmi-Noora Roos 27,15€ Algon vujuedustus

Emmi-Noora Roos 10,50€ Magnan PBLiiga-edustusjoukkueen osallistumismaksu

Emilia Poikonen 23,44€ Fuksiaisiin roskapusseja ja fuksimaljajuomat

Essi Mattila 50,00€ Lillukan varausmaksu Magnan Halloweenbileisiin

Emmi-Noora Roos 9,78€ Hallituksen fuksiaistrastille juotavaa

Venla Kallioniemi 28,50€ Ilokiven lounaslipukkeita tapahtumapalkinnoiksi

Venla Kallioniemi 14,47€ Halkoevää

Anton Tiainen 27,15€ Algon vujuedustus

Budjetoinnit / Budget

40€, Algon vujulahja

60€, Halloween-bileisiin ruokaa ja tarvikkeita

40€, white lies -sitseille tarvikkeita

40€, tallinnalaisten oma esittelyilta

20€, palloiluvuoroon tarvikkeita

8. Sektorikohtaiset puheenvuorot / Reports from board members

Vpj: Kiitokset hyvästä toiminnasta :)

Viestintä:

- Loppusyksyn pestien esittelyt ennen kuin hallitus vaihtuu (kuvaukset, tulee IG-feediin kuvat ja lyhyt kuvaus pestistä). Ajattelin olla ajoissa tän asian kanssa ettei unohdu et pieni heads up. Mahdollisesti voisi olla Magnan merchiä jo silloin päällä?

- Jyuhyt k laittoi IG:ssä viestiä ainejärjestöjen esittelystä, eli Magna voisi toteuttaa heidän tilillään oman esittelyn halutessaan. Kysyivät tähän haastateltavia, ja pohdittiin, että voisivat tulla käymään jossain Magnan rennommassa tapahtumassa, jossa haastattelun voisi toteuttaa.

- Postataan uudestaan sponsoroiden kuvat IG-feediin.

Kopo:

- Kässäkerho järjestänyt nyt pari tapaamista, ja paikalla on ollut osallistujia joka kerta vähän enemmän.

- Koposopo-kirje lähetetty jäsenistölle.

Sopo:

- Oltiin hyvinvointifoorumissa kuuntelemassa Helsinki Mission-edustajan puhetta yksinäisyydestä. Puhuttiin paljon sen luonnosta, sen tarpeista sekä sen pitkittymisen vaaroista. Sieltä sai ideoita sekä Missiolta että muilta osallistujilta toiminnan parantamiseen, jotta yksinäisyyttä vastaan saataisiin järjestö tasollakin taisteltua vastaan. Puhuttiin mm. Paritutoroinnista, jossa periaatteessa tutoreiden määrä tuplataisiin. Puhuimme myös erilaisista aktiivisuutta parantavista tapahtumista, ja JYYn edustajaa harmitti ettei liikuntavastaavia ole siellä näkynyt tähän mennessä.

- Kysely yhdenvertaisuussuunnitelmasta on myös ollut työn alla. Voitaisiin lähettää jäsenistölle jo tällä viikolla.

Kehy: Ei mainittavaa...

Ympäristö: ... koska ei olla vielä JYYn puolelta aloitettu tapaamisia.

- Pullonpalautukset menevät taas Aurora Borealikselle. Tähän liittyen pohdittiin sitä, tulisiko hyväntekeväisyyskohde vaihtaa johonkin opiskelijoita lähempänä olevaan, esimerkiksi Mieli ry:hyn. Päädyttiin siihen, että lahjoitetaan pullonpalautuksen jatkossa Mieli ry:lle, mutta välillä voidaan laittaa palautukset myös Aurora Borealikselle.

Liikunta:

- Palloiluvuoron uudesta ajankohdasta kysytty palloiluvuoron Whatsapp-ryhmässä, jossa mieluisimmaksi ajaksi osoittautui lauantain klo 19-20 vuoro. Valitettavasti muille päiville ei ole enää varattavia vuoroja vapaana.

- Kivi-futiksesta tuli sähköpostia, jossa kysyttiin aikataulusta, eli mikä olisi meidän ainejärjestölle sopivin päivä. Ehdotetut päivät lokakuun kahdella ekalla viikolla, voisi kysyä Magnan palloiluvuororyhmässä asiasta. Kunhan on riittävästi aikaa koota joukkue, tämän vuoksi sopisi paremmin myöhemmät ajat.

KV:

- Magnan esittely meni tosi mahtavasti! Paljon uusia IG-seuraajia.

- Sähköpostia saatu kansainvälisyys-foorumista, tulossa lisätietoa.

Merkit ja merch:

- Uusien merkkien myynti milloin?

- Kivi-laitoksen merkkimarkkinat 4.10. Klo 14-17, paikkana B349 → Täällä myydään ensimmäistä kertaa Magnan uusia merkkejä. Mainitaan myös IG:ssä uusien merkkien myynnistä.

- Mallikappaleet merch-paidoista saatu, sovitaan aikataulua sovituksista.

- Kollarien/ hupparien/ kangaskassien tilaus Verkkokauppa-toteutuksella, Magna ei tilaa tuotteita itselleen ensin, vaan jokainen halukas ostaa tuotteen ja tilaa sen kotiinsa. Kloffalta vielä lisätietoja tästä, mutta kaikille kätevin ja järkevin toteutus. Vaihdoissa olevat tilaavat toisen henkilön kautta, myynti järjestetään kerran vuodessa, jotta minimi tilaus täyttyy (verkkokauppa on auki kaksi viikkoa).

- Tällä hetkellä hinta-arviot tuotteista:

Hinnat `Klaimet Collegelle (brodeeraus 26cm)

46,90€/kpl, jos minimi tilausmäärä 20kpl

40,90€/kpl, jos minimi tilausmäärä 50kpl

37,90€/kpl, jos minimitylausmäärä 100kpl

Hinnat Stanley kangaskassille (painatuksella)

14,90€/kpl, jos minimitylausmäärä 20kpl

12,90€/kpl, jos minimitylausmäärä 50kpl

9,90€/kpl, jos minimitylausmäärä 100kpl

Ja hupparit 4€ kalliimpi.

Fuksit:

- Haalaritylauksen kanssa ollut paljon ongelmia, olisi pitänyt olla etukäteen selkeät ohjeet kaikesta, tähän mennessä pitänyt kysyä joltakin muulta kaikki mitä fuksit ovat kysyneet. Lingviestien haalarivastaavalta on tullut hyvät ohjeet sähköposteissa, mutta silti ollut vaikea hahmottaa miten mikäkin toimii. Mutta aion kyllä fuksivastaavan testamenttiin kirjottaa myös haalaritylauksessa huomioitavat asiat, jos jatkossa fuksivastaava toimii haalaritylauksen yhteyshenkilönä.
- Fuksiaiset 20.9. meni hyvin <3 Niidenkin hoitaminen oli aika sekavaa Lingviestien osalta, muuten kaikki olennainen löytyi testamentista.

Kulttuuri: Ei mainittavaa.

Yrityssuhteet:

- LA barin kanssa ollut viestittelyä yhteistyöstä, nyt eivät ole taas vastanneet viestiin.
- Heidi's Bier Barin kanssa voidaan järkeä tapahtumia yhteistyössä

9. Tapahtumat / Events

a) Menneet tapahtumat / Past events

- **28.8.** Kaupunkisuunnistus
- **5.9.** Kirkkopuistohengailu & Tuesday Club
- **12.9.** ESN fuksiaiset
- **20.9.** Magnan Fuksiaiset

b) Tulevat tapahtumat / Future events

- **26.9.** Fuksisitsit lokivellä: 81 lippua myyty, fuksit erittäin aktiivisia <3
- **23.10.** Halloweenbileet Lillukassa
- **24.10.** Speedfriending/lautapelit
- **25.10.** White lies -teemaiset sitsit Boomboxissa
- **26.10.** Livekaraoke ft. Pedaali peruttu, ei vielä sopivaa uutta päivämäärää (ehkä marraskuussa) (Tällöin tallinnalaiset pitävät ehkä esittelyä? → Jos ei, niin Magna keksii muuta)
 - + International night tyyppisestä yhteistapahtumasta kyselin ESN:ltä, ovat tapahtumien kanssa tosi kiireisiä eivätkä vaikuttaneet kovin innostuneilta ainakaan vielä.

10. Lingviestit ry

- Lingviestien hallituksen kokous maanantaina 18.9.

a) *Menneet tapahtumat / Past events*

- **11.9.** Toastmasterkoulutus
- **20.9.** Fuksiaiset

b) *Tulevat tapahtumat / Future events*

- **26.9.** Uuden ainejärjestötilan avajaiset
- Risteily Linkki ry:n kanssa uudelleen suunnitteilla
- **7.10.** Retki Haukanniemeen
- Lingviestien fuksisitsit (päivä?)

11. Kieliasiantuntijat

- Syksyn aikana (toivottavasti lokakuussa) fukseille tapahtuma
- Kieliasiantuntijoiden tapahtumasta Zoom-tapaaminen Tainan kanssa viikolla 39
 - Omia ideoitani aiheellisista keskustelunaiheista mm. asiantuntijoiden urapolut, kielitieteen opiskelun moninaisuus, harjoittelupaikat (myös Kieliasiantuntijat ry harkkapaikkana jos valmis/halukas suorittamaan harkan Helsingissä -> ei ehkä ajankohtainen fukseille, mutta alustaa mahd. tulevaisuuden suunnitelmia?)
 - Keskustellaan vielä Tainan kanssa, mitä kaikkea saadaan mahutettua yhteen koherenttiin tapahtumaan
- Olen Humanisti -kampanja on atm käynnissä → Instagramissa paljon humanistien uratarinoita sekä juttuja humanismin merkityksestä; tästä voisi vinkata jäsenistölle?
 - Kampanjan takana ovat Kieliasiantuntijat ry, Kuntien asiantuntijat – KUMULA ry, Museo- ja kulttuuriperintöalan ammattiliitto MAL ry, Taide- ja kulttuurialan ammattijärjestö TAKU ry ja Specia - Asiantuntijat ja esihenkilöt ry.

12. JANO ry

- Fuksit olleet hämmentyneitä JANON toiminnasta, voisi pitää esittelyillan
- Hallituksen kokous tulossa

13. META / AOB

- Pj:ltä isot kiitokset kaikille! Fuksijutuissa ollut kyllä kiireitä koko hallituksella, joten kiitos kaikille kun osallistuitte niihin ja olette muutenkin olleet apuna! Hallituksella enää pari kuukautta hommia, ei polteta itseämme loppuun vaan vedetään loppuvuosi tasaisen hyvin!
- Fuksit ovat olleet hyvin aktiivisia sponssien suhteen, pj ja vpj kirjoittivat pari sopimusta. Erinomaista oma-aloitteisuutta fuksien keskuudessa haalarien suhteen!
- Tuli kiinnostusta haalareiden hankinnasta myös parilta vanhemmalta opiskelijalta, mutta eivät valitettavasti ehtineet tähän tilaukseen mukaan.

14. Kokouksen päättäminen / Adjournment

Kokouksen puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 16:58.